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Interpellation till omsorgsnämndens ordförande 

Omsorgen 

 

Fritt fall, är väl det närmaste man kan likna omsorgen i Hylte vid. En mjölkko där man kan 

mjölka ur och använda mjölken till en ostkaka på annat ställe. Jag skäms att vi inte vill ge 

våra gamla en värdig ålderdom, rehabassistenterna var bland de första att ryka. Inte ens 

aktiviteter ska de äldre få, nu hotas både demens- och trygghetssamordnarna. Med det 

kommer även risken att mötesplatserna försvinner, träffen och Guldkanten. Men när man 

frågar, kommer svaret att dessa kommer bli kvar. Men slutar människor att lotsas till dessa 

platser så riskerar underlaget att tunnas ut.  

 

Mattaxan har höjts för dem äldre, nu har man även tagit bort salladen. I bästa fall får våra 

äldre nu enbart kokta grönsaker, åtminstone på träffen. Seniorträningen är en annan del 

man tagit bort för de äldre. Vi måste stoppa den här nedmonteringen av äldreomsorgen 

och prioritera om kommunens resurser, vad är vi för kommun om vi inte kan ge en 

äldreomsorg värd namnet, eller en skola som ger rätt förutsättningar för alla barn. 

 

Med anledning av ovanstående: 

- Kommer trygghets- och demenssamordnarna att plockas bort? Ingå i annan 

tjänst? 

- Vilka fler befattningar inom omsorgen hotas? 

- Har man även tittat på antalet chefer?  

- Hur blir arbetssituationen för våra medarbetare med alla dessa nedskärningar 

inom omsorgen? 

- Kommer Guldkanten och träffen att vara kvar inom oöverskådlig framtid? 

 

 

 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 
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